
Zdpisnica

z 5. riadneho zasadnutia Obecniho zastupitelsna v Stitniku konandho drta 26.092011

o 16. 00 hod. v budove Obecndho rtradu v Stftniku na Ndmestf 1. mdja v zasadaike.

Prftomnf: - podfa prezeninei listiny
Prezenind listina - pr{loha zdpisnice

Program 3. zasadnutin OZ:
1. Otvorenie, prezentdcia.
2. Schvdlenie programu rokovania
3. Urienie zapisovatefa a overovatefov zdpisnice

4. Kontrola uznesen[ zo dfia 25.07.201]
5. Informdcia starostu obce o iinnosti obce od posledn,\ho zastupitefstva

6. Prejednanie sildnoznaleckdho posudku b!,val6ho Jkolskdho strediskn sluiieb na

Ochtinskej ulici
7. Prejednanie ndvrhu VZN obce o zdsaddch hospoddrenia a nakladania s majetkom

Obce Stitnik
8. Diskusia - r6zne
9. Prijatie schvdlenych uznesenf
10. Zdver

k bodu i. 1 - otvorenie, prezentdcia
5. riadne zasadnutie OZ otvoril starosta obce, ktory privltal pr{tomn!,ch poslancov

a obianov.
Slanitatoval, Ze zasadnutie je uzndiqnia schopnd, pritomnl 8 poslanci, I ospravedlnenit

Mgr. Yveta Zde chovanovd

k bodu i. 2 - schvdlenie progtamu rokovania
Starosta obce obozndmil poslancov OZ s programom rokovania, horit bol schvdleny ai \,

obecnou radou dfia 23.09.201I. Pdn Ing. Marek Kuzma poZiadal o doplnenie bodu

v rokovan[ a to o bod Obecnd noviny. Starosta obce upozornil, Ze tento bod nem1Ze tvorif
samostatny bod zasadnutia nakol'ko nebol navrhnuty vopred a nie sil pripravend podklody

na vecnd prerolavanie tohto bodu a tak bude tento bod vsunuty do bodu r1zneho.

Za: 8 Proti: 0 Zdrlali sa: 0

k bodu i. 3 - urienie zapisovateta a overovatel'ov nrtpisnice
Za overovatefov zdpisnice starosta obce nwrhol poslancov:Ing. Ondrej Pazeru a Jdna

Zobolu za zapisovatefa : p. Galloiovti

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

I.

k bodu i. 4 - kontrola uznesen{ z predchddzairtceho zastupitefstva



Kontrolu uznesenl zo zasadnuti OZ zo dita 25.07.201I previedol starosta obce.

Skonitatoval, Ze prijatd uznesenia zo dfta 06.06.2011 boli splnen6.

Za: Proti:

k bodu i. 5 - informdcia starostu o Einnosti obce od posledndho OZ

Starosta obce informoval poslancov OZ o uskutoinen!'ch projehoch a to o zalcilpeni

tmiiniin,ho fondu viiastke 56tS €, finanind prostriedlE boli zlsknnd zproiehu. Prebehla

rekon1trukria strechy na dome smiltlat, kde obec obdriala dotdciu z ministerstva financi[
II000€ aspolufi,nincovanie obce bolo 6160 €. Obem toho sa pomocou ahivainych

pracovn{koi vymafovala aj fasdda a boli natretd otcnd. V bode rdznom sa chce starosta vrdtif
-k 

malbe na Dome smrit|a. Na zdkladnej Jlale sa podarilo opravif a zateplif tri strechy

a jedna budova bola celd zateplend, previedla sa ai realizdcia bleskomodov aj s revfznou

sprdvou. Tieto prdce boli v hodnote l0l 783,29 € z toho 100 000 € sme obdfZali od lvaiskeho

ikottk1ho tiradu na rieienie havarijnej situdcie a I 783, 29 € zafinancovala obec. Pripravili

sme projekt na separovany zber v obci St{tnik: Hlavnou prioritou ie zahipenie 105 ks I I I0 I
kontajnerov na separovan!, zber a zahipenie technilcy trahor a nakladai. Projeh ie v celkovei

hodnote gI 346 € a spolufinancovanie obce by malo tvorif 4-567 €. Zabezpeiili sme 3000 €
z Krajskeho ikotskdhb thiadu na zakilpenie preliezok do MS, hord sil ui aj namontovand.

Starista datej informoval o pretrvdvajilcom probldme v materskej Skole poias poobedilaif{ch,

veiern!,ch noain a vlkendoi sem preliezajil deti aj dospel{. Starosta ai touto formou oslovil

poslanLov aj vSetlEch pritomnych aby v pr{pade zistenia tychto iinov toto nahldsili. Obec
'dala 

vypricovaf aj predbeZnil ponuku no plynofikdciu objektu materskej ikoly.
predpo-kiadand cena je 4 000 €. V teito sume je zahrnuri' kotol a prepojenie obiehu. Obec

podila projeff no protipovodfrovd opatrenia, kde viak nebola ilspeind. Obec sa polctisi opcif
-zapojif- 

do datiieho kola o tri mesiace. V siliasnosti prebieha aj vyberovd knnanie na

rikonitrukciu ndmestia, za verejndho obstardvatefa bol vysilfaZeny RNDr. Milan Sabol

z KoS[c. Do srifaie sa prihldsilo 16 firiem . NajpdliivejSimi problLmami boli v poslednom

obdobi zabezpeiovanie pohrebov p.. Ondreja Galla ap. Ladislava Demka, Na vybavovan{

a zabezpeienT obradov sa podiefati pdn Betdnyi a pdn Oto Gloiek Starosta dalei podotkol,

Ze v bidticnosti bude nutnd vypracovaf smernicu kde budti rieiend kompetencie pre takdto

pr{pady. Ako datii problhm uviedol starosta nesiliinnosf komisif obecndho zastupitefstva.
-eriblAmy 

postavenr! pred jednotlivd komisie sfi iasto rie1end tak aby boli u ludf rtsffetovl a

pritom sa jadro probl,imu nerieii. Starosta informoval aj o budove ikoly na JelJavskei ulici.
-Budova 

bola vo vlastn[ctve KSK. Budovu KSK odpredalo Milcroregihnu Stitnictqi dolina zo

tiielom vltstavby socidlneho zariadenia. Momentdlne viak mikroregi6n nemd na to finanind
prostriedlE. Dfia 27.09.2011 je vytyiend pojedndvanie s Euroviou. Je to ai posledn!'termfn na
-mimosridnu 

dohodu. Eurovia navrhuje sumu 4 000 € vo forme prevedenia asfaltdrslcych prdc.

My navrhujeme 5 000 €. V pripade mimosildneho vyrovnania ndm bude vrdten!' gj poplatok

cca. 4 000 € a tieto peniize by boto ndsledne moind pouZif na kilrenie v MS. Rovnakn

prebieha aj uj,stavba druhej knzety sklddlry komundlneho odpadu. Mala by byf ukoniend do
-konca 

oh6bra. Na nasledujricom zastupitefstve bude preiednand ai VZN o chove

hospoddrslEch zvierat v intravildne obce, V siliasnosti ie rozpracovand a overuie sa ii
navrhovand znenie je v sillade s legislativou. Tahiei sa pripravuj.e rozpoiet na rok 2012

aviacroiny rozpoiet do roku 2014. Vobci bolo namontovand zariadenie na nahranie

progromoviho rozpoitu, io v siliasnosti ai prebieha-
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V mesiaci september skoniili pracovr!, pomer 6 pracovn{ci cez UPSVaR v Roifiave, hor{
iistili brehy potoko St{tnik a Honcovho potoka. Momentdlne prebieha pdlenie kondrov so

stihlasom OR HaZZ v RoZfiave. Je stanover{,termin aj na jednanie s KSK o vymene pozemknv

cca 9500 m 2 vo vlastnfctve obce za pozemky v Strednei odbornei Jkote St{tntk.

k bodu i. 6 - preiednanie znaleckdho posudku Strediska sluiicb ikole
Znalecb!, poiuiok bol vypracovany, komisia poverend na tilto illohu , illohu ai splnila.

Starosta"podotkot, ie ji-to rozsiahli dohtment atak poiiadal ilena urienei komisie pdna

ialrnu i podanie yrairei sprdvy k tomuto dohtmentu. Pdn Kalina informoval, ze oslovili

znalca pdna Ing. Stefona Bastdka na vypracovanie tohto posudlat na danti budovu. balei

informoval staiosta, ie podta postrytnurj,ch informdci{ ie posudok vyhodnoteny na sumu

21 500€ andsledne je potrebi| hlasovaf otom, ii bude predmetnd budova odpredand

s osobitnym zretefom a to talcym spisobom, Ze bude verejnd ponuka na odpredai tejto budovy'

Starosta navrhol aby obecnt! zistupitefstvo hlasovalo o tom, ii bude budova odpredand

s osobitnlm zretefom za sumu urieni v znaleckom posudku. Pdn Ing. Kuzma poloZil otdzku ii
ui padli moZnosf indho vyuiitia tejto budovy. Starosta dal hlasovaf o tom, ii budova

blntat1ho Strediska sluZieb itrate na Ochtinskej ulici bude odpredand za sumu

sridnornaleckiho posudku zo septembra 201I . Pdn Ing. Kuzma sa aj slovne vyjadril, ie ie
proti odpredaju.

Za: Proti: Zdrial sa:

Za: 4 Proti: 3 Zdriali sa : I

k bodu i. 7 prejednanie ndvrhu VZN o zdsaddch hospoddrenin a nakladania s maietkom

obce
Starosta uviedol, Ze ndvrh VZN je spracovany v zmysle zdkona 138/1991 o majetku obci

ajeho zmien. Ndwh bol merejnen!, 15 dni pred rolavanfm na ilradnej tabuli ako aj na

iniernetovej strdnke obce. V povinnej t0 dfiovej lehote nebola uplatnend iiadna ndmietka.

pdn poslanec Ladislav Beldnyi ndsledne predloiil navrhovan,! zmeny textu ndvrhu VZN.

Starosta dal hlasovaf o prijat{ VZN zdsady hospoddrenia a nakladania s maietkom obce a so

z apr ac ov qnlm zmi en pr e dl o i e ny ch p dno m p o s I anc o m B el dny im'

Za: I Proti: 0 Zdriali sa : 0
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k bodu E. g Diskusia - r6zne (Intenzijikdcin systimu separovaniho ziberu, Sfainosf podnet

sol Sttnii,"ii"a[ri " 6il;i;";mkov zprienysetnei ui'nv apretadenie do

obytnei a6ny, ASAHI DOJO iarate Ziadoi' o1i"o"f"l pipevo*, Zatoba

ElectrocomP)

8/1 Intenziftkdcia systimu separovsniho zberu

starosta obce predniesol zameranie proiehu a pldnovand poloilE, ktor'! maiil byf

zakilpendzozlsknnych/inanin!''l'p.'o''t'f'dkou''o'iokouviedolv!'1k'tspolufinancovania
obce. Ndsledne dal hlasovafo zapojen-i sa do proiehu a o schvdleni predloienia iiadosti

o NFP, zabezpeienie ieho realizdcie a spolufinancovania'

8/2 St'ainost'- Podnet SOS Stnnt*

starosta obce predniesol sfainosl sos stitnik, hord bola ui rieflenL v komisii vereindho

poriadku, s ktorei 
' 
,ir*it sa viak starosta nestotoinil a rovnako neuspokoiili ani

sfaiovatela' Po prejednani t!'chto skutoinosti dal starosta obce hlasovaf o nariadeni voii

majitefom domu "i ir/li"t 1i urici i. iIt, ntori tp^sobuiri zneiistenie opisovand v stiainosti'

Predmetom nariadenia bude odpratanfi odpadiov z.dvora rovnakn aj zprlstupovei cesty

k;i;i i;i"it, o opro:,i pl:otu abv sa zabrdnilo podobn!'m probl'mom'

Za: I Proti: 0 ZdrZali sa : 0

Za: I Proti: 0 Zdrisli sa : 0

Za: I Proti: 0 Zdriali sa : 0

gB Ziadost, o vyilatie pozemkov z priemyselnei ztfny a preradenie do obytnei zdny

starosta predniesol znenie iiadosti pdna Ladislava Grecdra, Milana stefanku' Idy

Stefankovei Xoynorrsordtu p.s. o ryn i, pozemkov z priemyselnej z6rry a preradenie do

obytnej ,Ary. zioiori ," irrira"rivala do diskusie vsttipil ai pdn Grecdr a.uviedol d1vody

tejto iiadosti a to i, iri nihnutelhosti z hladiska trhivei" iodnoty zneu!'hodnen6' kedie

pozemlry na hor!,ci- rioio ich obytni . omy sri v priemyseinei z6ne podta ilzemn'1ho pldnu

a darej uviedor, ze pri ktpe r!,cltto nriou,titnosti'neboii o teito skutoinosti informovan[' Po

diskusii obecnd ,oriupirrtini dospelo k rd*r,u, ie nemd doitatok podkladov na rozhodnutie

v tejto veci a tot aoiitor'sta hlasivor o' to*, ie' tdto iiadosf bude opcif preiednand na dal1om

zastupitefstve po prehodnotenl skutoinosti a ziskani potrebni'ch podkladov'
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8/4 ASAHI DOJO karate Iiadosf oJinanin!'prf,spevok

starosta upovedomil zastupitefstvo o tejto ziadosti-..1,.2d'rwefi upozornil na nesplnenie

podmienlry p* ud4u-n-re-iotdcre, Aora i, i*tarii-vo.!ZN o poskytivani dotdcii a to Ziadosf

nebola predloiend do uriendho teriinu uu'flsndho v rivnnkom VZN' Starosta dalei

upozornir, ze tdto zila"ri-iude opaf ,"i"ai"" pri odsrilhrasovani rozpoitu na rok 2012'

Starostadalhlasovafotom,ZeterazsatejtoZiadostinevyhovuje.

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa : 0

8/5 Zatoba ElectrocomP

StarostainformovalobecndzastupitelstvoodoruieniZaloby,lrdeialovanoustranouje
obec stitnik a iarobcom je ntearoco"mp Jin cattg. starosta informovar o znenl a predmet

tejto ialoby. balei uvieiol, ie tdto ,r:';;;i; potst,ipend prdvnikovi' hor!' ie poveren!' v nei

dalej konat''

Diskusia

Vdiskusiiakopru!,vysttipitpdnHoldczychcelvyjadrifpochvaluzaopravustrechydomu
smiltlnt arovnako pochvdtil aj anivaiTiri'iiotoi"{kou Hor{ sa podiefali na vymafovani

domu smiltht. Ndsledne ai navrhol "b;;;;"-p'o''o'ntkom 
bola idelend odmena za dobre

vykonarui Prdcu vo viske 40 €.

itarosta ilal o tomto ndvrhu hlasovat"

Za: 7 Proti: 0

Za: 8 Proti: 0

Za: I Ptoti: 0

Zdrlali sa : I

Zdiiali sa : 0

Zdrlali sa : 0

Starosta atro dal1i bod dishtsie nadniesol malbu na dome smiltht' hord sa nachddza na

fasdde. 
predmetnd malba sa iasom ,oiino praskaf a opaddvaf, iei oprava by stdla nemal'

finanind prostriedrcy a tak staron,1r1"ri,"i,'ony bora zi,tcraband- i tdio iasf rymafovand tak

ala zvylok domu ,**,nu' Starosta dal hlasovaf o tomto ndvrhu'

Pdn Holdczy dalei nawhol aby bol osloven!;'mieltny-umelech!'kovdi pdn Kimo ana toto

miesto bora nainstarovand, nejakd kovand ndhrado. 
-pdn 

posrinec Ing.-pazera bor poverenlt

aby sa slrnntaAovi-rpa"iry Klimov avstiiinnosti snim pripravil niel<olko ndvrhov

a rovnako ai predulini'.ii"*ri,ponuku. Tieto ndvrhy a cenovd ponuka bu&i preroknvan' na

dal,om zastupitefsiu. iaorcani boto hlasovand o tomto ndvrhu-

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa : 0

5.i:



Pdn poslanec Ing. Kuzma dalej predniesol ui avizovan! bod Obecne noviny. Vyjadril
poZiadavht na to aby aj poslanci OZ mali priestor na vyia&enie v obecnych novindch

a poZiadal aby poslanci boli informovanf pred kaid!,m vydanim novin vias aby mohli vyjadrif
svoje ndzory. Informovani by mali byf od idfredahorlry pani Mgr. Zdechovanovei. Starosta

ttito poiiadavht prijal a dal hlasovaf o tom, Ze pani Mgn Yvets Zdechovanovd vyrozumie

v1ettcych poslancov 2 tyidne pred uzdvierknu vydania obecnitch nov{n aby mohli poslanci OZ
poslrytruif svoj e il dnlE.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa : 0

Pdn Kalina dalej poZiadal starostu aby savrdtil ktdme budovy bluglej Jkoly naJeliavskej
ulici. Starosta odpovedal tym, ie majitefom budovy je Milcroregi6n St{nicki dolina, hory sa

snaZI o to aby bol tento objeh vyuZity na poslEtovanie socidlnych sluiieb aviak Jinanind
prostriedky chybajil a preto sa zdmery zatiaf neuskutoinili. Milvoregi1n hladd zdujemcov

o Wpracovanie aspoit hrubej fltildie pomocou, horej by bolo moind zfskaf peniaze. Aviak aj
vypracovanie takejto Stthdie je velmi ndkladnd a preto sa zatiaf nepodarilo ndisf tahdhoto

zdujemcu.

Starosta dalej predniesol probldm, o to hroziaci sildny spor so spoloinostlou Eurovia.
Informoval poslancov, ie na termln 27.09.201I je vyrj,iend pojedndvanie v tejto veci. Aviak
efite stdle je moinosf mimosildneho vyrovnonia pretoZe zdstupcovia Eurovie SK a.s. sa chcti

stretnilf eite 27.09.2011achctisadohodnilf namimosildnomvyrovnan{. Ichndvrhjepodfa
starostu nepostaiujtici. Sri ochotni vykonaf asfaltdrske prdce v hodnote 4000 € io sa viak
nezhoduje s poZiadavkami obce, Hord md predstavu aspofi o 5 000€. Z dislaxie o tom ii sa

radflej priklonif lcsildnemu sporu alebo k mimosildnemu vyrovnaniu vyplynulo, ie OZ sa viac
prikldfia k mimosildnemu vyrovnaniu vzhfadom na vietlqt fakty, ale s podmienkou, Ze suma za

ktoril Eurovia SK Koiice vykond asfaltdrske prdce nebude niZiia ako 7 000 €. Starosta dal
hlasovaf o tomto bode v zneni, ho hlasuje za mimosildne vyrovnanie 7 000 € plus vrdtenie
sildnych trov vo u!,1ke asi 4 000 €, priiom o pouiiti iiastlq) 7 000 sa rozhodne po konzultdcii
so zdstupcami Eurovia Sk a.s. Koiice

Za: 7 Proti: 0 Zdriali sa : I
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